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امام جمعه مرند:

هفته دولت فرصتی برای گزارش عملکرد مسئولین است

امام جمعه مرند هفته دولت را فرصتی برای گزارش عملکرد مسئولین و قدرشناسی مردم از زحمات خادمین نظام

دانست.

امام جمعه مرند هفته دولت را فرصتی برای گزارش عملکرد مسئولین و قدرشناسی مردم از زحمات خادمین نظام
دانست.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام والمسلمین علی نعمت زاده، ظهر امروز، در خطبه های نماز جمعه این هفته مرند
با گرامیداشت هفته دولت تصریح کرد: هفته دولت، فرصت قدرشناسی مردم و ملت از زحمات خادمان امین نظام و

فرصتی برای گزارش عملکرد مسئولین است.

وی هفته دولت را هفته هماهنگی قوای سه گانه برای خدمت به مردم دانست و افزود: مقام معظم رهبری در دیدار اخیر
رئیس جمهور و هیات دولت فرمودند: اگر هدف و نیت، جهادی و خدمت به مردم باشد، مشکلات حل شده و پیروزی

حاصل خواهد شد.

امام جمعه مرند تاکید کرد: امروز در شرایط حساسی قرار داریم، مسائل فرهنگی، نفوذ فرهنگی و ولنگاری های
فرهنگی و اجرای قانون از مسائل مهم این کشور هستند.

حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده اظهار داشت: آقایان مسئول همگی موظف هستند و همگی باید از ارزش های
اسلامی پاسداری کنند و اجازه ندهند ضد ارزش ها جایگاه پیدا کنند.

وی با اشاره به اینکه باید با تمام قدرت به مقابله با استکبار برویم، تصریح کرد: حل مشکلات اقتصادی مملکت، مقابله با
مفاسد اقتصادی بر مبنای عدالت باید جزو برنامه های دولت و قوای سه گانه باشد.

امام جمعه مرند شیعه را قدرت بزرگ دنیا دانست و افزود: توطئه های دشمنان، تنها مسیر ما را دورتر می کنند و آن ها
توان مقابله با قدرت اسلام و انقلاب اسلامی را ندارند.

حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده ادامه داد: انگلیس برخلاف قانون، هفته گذشته، کشتی ایران را به سرقت برد اما
مجبور شد آن را آزاد کند اما کشتی توقیف شده انگلیس همچنان در دست ایران است و این ما هستیم که تصمیم می

گیریم آن را آزاد کنیم یا نه و این نشان از قدرت انقلاب اسلامی و شیعه است.

وی همچنین مسنولان را به دوری از اختلاف و تفرقه دعوت کرد و گفت: دولت و ملت و همگی باید با وحدت، تلاش و
جهاد تحت رهبری ولایت فقیه، با پافشاری به اصول و ارزش های انقلاب اسلامی، راه خود را ادامه دهیم.

امام جمعه مرند با اشاره به اینکه وظیفه مسئولان خدمت به مردم است و نباید انتظار تشکر و قدردانی داشته باشند،
تاکید کرد: مسئولان باید نقدپذیر بوده و اگر توانایی انجام کار و خدمت به مردم را ندارند کنار بروند.

حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده در ادامه با اشاره به پیشرفت روزافزون انقلاب اسلامی تصریح کرد: البته با
مشکلاتی نیز روبه رو هستیم که برخی از آن ها با نابلدی برخی مسئولین به وظایف خود به وجود آمده است، اما باید با

حفظ و تقویت وحدت، اهداف خود را به پیش ببریم.

روز مباهله، غدیر دوم است

حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده همچنین با اشاره به روز مباهله اسلام، آن را جزو ارکان ولایت دانست و ابراز
داشت: مباهله پیامبر با (ص)مسیحیان نجران، در روز ۲۴ ذی الحجّه قطع به یقین سال ۹ ام هجری اتفاق افتاد، پیامبر
طی نامه ای ساکنان مسیحی نجران را به آیین اسلام دعوت کرد، مردم نجران که حاضر به پذیرفتن اسلام نبودند

نمایندگان خود را به مدینه فرستادند و پیامبر آنان را به امر خدا به مباهله دعوت کرد.
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وی افزود: وقتی هیئت نمایندگان نجران، وارستگی پیامبر اسلام(ص) را مشاهده کردند، از مباهله خودداری کردند،
ایشان خواستند تا پیامبر اجازه دهد تحت حکومت اسلامی در آیین خود باقی بمانند.

این استاد حوزه علمیه با اشاره به دلایل همراهی خانواده پیامبر با ایشان در مباهله افزود: دین اسلام با وجود پیامبر
اسلام، آغاز شده و با همراهی حضرت علی(ع) و حضرت فاطمه(س) و فرزندان آن ها ادامه پیدا کرده است.

امام جمعه مرند مباهله را نشان اقتدار ایمان و حق دانست و تاکید کرد: هیات امنای مساجد نسل جوان و کودکان و
نوجوانان را به مسجد جذب و دعوت کنند، پیامبر برای مبارزه با باطل و دفاع از حق، فرزندان و حضرت زهرا(س) را نیز با

خود به مباهله آورد.

حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده با بیان اینکه مباهله غدیر دوم است، اذعان داشت: قوام و ماندگاری اسلام با پنج
تن آل عباست و ما نیز افتخار می کنیم که از مکتب پیامبر اسلام هستیم، مردی که عالم و حتی غیرمسلمانان به

ایشان افتخار می کند.

وی در ادامه با اشاره به روز نزول آیه ولایت عنوان کرد: کشتن علی(ع) تنها با شمشیر نیست بلکه کسی که به حریم
دیگران تجاوز می کند، دشمن علی است، حمایت زبانی از علی(ع) کفایت نمی کند.

خطیب نماز جمعه این هفته مرند تاکید کرد: شیعه علی(ع) رسالت سنگینی بر دوش دارد و باید با رفتار عملی، اسلام
را به عنوان دین اخلاق، عفت و محبت به دنیا معرفی کرد.

حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده همچنین گفت: در چنین روزی سوره انسان در تجلیل از حضرت علی(ع) و حضرت
فاطمه(س)، خانواده بی نظیر جهان هستی نازل شد، چرا که آن ها غذای خود را بدون هیچ منتی به فقرا و نیازمندان

تقدیم کردند.

امام جمعه مرند در بخش پایانی با تبریک روز پزشک تصریح کرد: خدمات خوبی در طول انقلاب اسلامی در عرصه
بهداشت و درمان صورت گرفته اما هنوز با تراز انقلاب اسلامی فاصله داریم.
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